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Ljubljana, 9. junij 2016 

Spoštovani gospod Dragomir Matić, Predsednik uprave! 

Na sodelavce Vseslovenskega združenja malih delničarjev (VZMD) se v zadnjih dneh - vse od zahteve 
Slovenskega državnega holdinga (SDH) za razširitev dnevnega reda skupščine in zamenjavo članov nadzornega 
sveta - obrača vse več zaskrbljenih državljanov, tujih investitorjev in delničarjev Luke Koper, d.d. Teh je v družbi, 
ki jo vodite, preko 11.300 in imajo skupaj približno 25 % delež, kar se v medijih in širši javnosti žal prepogosto 
zanemarja in spregleda ter se kot edinega lastnika vztrajno navaja državo Republiko Slovenijo.  

Dovolite, da vas ob tem seznanim z dejstvom, da so manjšinski delničarji in VZMD imeli pogosto povsem 
drugačna ali celo nasprotna stališča in interese, kot večinski delničar, Republika Slovenija. Na to smo s čudenjem 
in tudi ogorčenjem opozarjali na številnih skupščinah, saj je vendar jasno, da bi naj imeli vsi lastniki skupni in 
primarni interes v uspešnem poslovanju družbe, njeni perspektivi ter s tem dobrimi donosi in plemenitenjem 
svoje naložbe. V neposrednem nasprotju z navedenimi motivi smo delničarji Luke Koper ocenili ravnanje države 
že na skupščini leta 2005 (sporne spremembe statuta in odstop predsednika uprave), čemur je sledilo naše 
povezovanje in takratna ustanovitev VZMD. 

Tako v VZMD - s člani Strokovnega sveta ter Sekcijo Luke Koper, ki jo že vsa leta vodi Davorin Petaros - s toliko 
večjo zaskrbljenostjo spremljamo zadnje dogodke, medijske zapise ter odzive in (ne)ravnanja odgovornih, 
pristojnih institucij in najvišjih predstavnikov oblasti. Pri tem se zavedamo tudi, da lahko na sami skupščini - vsaj 
glede na dosedanje izkušnje in večkrat izkazani nivo korporativnega upravljanja s strani upravljavcev državnega 
premoženja - pričakujemo precej ali popolnoma drugačne predloge sklepov, morda zamenjavo tudi drugih 
članov nadzornega sveta, brez ustreznih predstavitev in referenc … Morebitne tovrstne scenarije in ravnanja si 
prizadevamo v VZMD vsaj omiliti, saj nedvomno pomenijo destabilizacijo ter otežene pogoje poslovanja in 
soočanja s konkurenco, hkrati pa prinašajo večja tveganja za perspektivo družbe, njene poslovne partnerje ter 
vlagatelje in njihove realne donose.    

Z željo po karseda argumentirani in konstruktivni razpravi ter odločanju na skorajšnji skupščini, vas prosimo, da 
nam posredujete oz. delničarje in javnost seznanite s primerjalnimi podatki o poslovanju Luke Koper – glede na 
vsaj zadnje tri mandate nadzornih svetov in uprav ter glede na druga jadranska, sredozemska in evropska 
pristanišča. Hkrati vas prosimo, da se natančno opredelite tudi do potreb, možnosti, dinamike in obstoječih 
alternativnih rešitev financiranja ter izvedbe projekta »Drugega tira«.  

Zahvaljujem se za skorajšnji odgovor, 

lep pozdrav in mirno morje!  

Mag. Kristjan Verbič 

Predsednik VZMD 


